
Referat af bestyrelsesmøde 09.05.2017.

Fraværende: Klaus Bentzen, Niels Torp og Bjarne Falk.

Referat godkendt.
Økonomi: Intet nyt

FU: Vi har 80.000 (tilgode) hos Sportmaster. Skal anvendes inden 30. juni.
Træningsdragter til alle trænere – også tennis. Offentliggøres på hjemmesiden. 
Drøftelse om kompetencer forsåvidt angår disponering af baneanlæg.
Vinterturneringen. Bjarne F. laver afregning sammen med Morten P.

Kristoffer orienterede om omkostningsrefusion. Honorar, bilkørsel og tøjvask. 
Skattevæsenet har focus på området, så vi må have heltklare regler herfor.

Der skal udarbejdes godkendelsesprocedure for udvalgskommisorier.

Forslag om trivselsperson mellem bestyrelsen og BØ-afdelingen er droppet.  FU 
mener at dette ikke er nødvendigt, man ønsker mere synlighed fra bestyrelsen! 
F.eks. at komme til træninger o.l. Det vil ske !

Tennis: Nye medlemmer fra AAB. Om sæsonstarten og om tilbud til alle 
medlemmer – også fodboldspillere – om at prøve tennis. Alt nødvendigt udstyr 
forefindes.

Ønske om at drøfte aflønning contra frivilligt arbejde.  Forældre der skaffer 
trøjer og bander vil få samme honorar til holdkasserne som de “proffessionelle 
reklamesælgere.

Sponsorvirksomhed: Beslutning om at Kristian og Morten varetager den opgave
fremover. Kontrakt, præsentationsmateriale m.m. udfærdiges af Morten, Niels 
Torp og undertegnede.

Eventuelt: Forslag om at udarbejde kartotek over potentielle frivillig 
arbejdskraft, efter oplæg fra Svend Riis.

Forsoningsmøde med Nibe Festival giver forhåbentligt et beløb. 
Aalborg Kommune har ønsket at bese vort klubhus. Det kan vi kun opfatte 
positivt, set I forhold til et kommende byggeprojekt.


